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Protokół Nr I/10 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 2 grudnia 2010 roku 

 

 

Przewodniczący sesji senior Leszek Badura poprosił o powstanie w celu wysłuchania hymnu 

państwowego. 

Po wysłuchaniu hymnu otworzył I/10 sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Po powitaniu radnych     

i gości stwierdził, iż na ogólną liczbę 15 radnych na dzisiejszej sesji obecnych jest 15 radnych.     

W związku z powyższym sesja dzisiejsza jest prawomocna i władna do podejmowania uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu.  

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak, Skarbnik Gminy 

Łobżenica W. Adamowska, Dyrektor GOOS w Łobżenicy M. Klóska, Dyrektor Przedszkola 

Publicznego w Łobżenicy I. Gajdzińska, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Łobżenicy                    

R. Grochowska, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wiktorówku E. Kaczmarek, , Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Luchowie E. Zmitrowicz, , Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dźwiersznie Małym 

I. Pszeniczka, Dyrektor Gimnazjum Publicznego w Łobżenicy H. Król-Synoradzka, Zastępca 

Dyrektora GCK w Łobżenicy M. Szcześniak. 

 

Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Jak Państwo widzą zastało powierzone mi przewodnictwo obrad dzisiejszej sesji. Chciałbym 

przedstawić pismo upoważniające mnie do prowadzenia obrad sesji. Dokument stanowi załącznik 

nr 2 do protokółu. 

 

Ad. 2 

Wysoka Rado, zgodnie z art. 23a ust. l ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

tekst jednolity Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późniejszymi zmianami, radni przed 

przystąpieniem do wykonywania mandatu składają ślubowanie. 

Odczytam teraz rotę ślubowania a najmłodszego radnego Tomasza Kupczyka poproszę                  

o wywołanie kolejno radnych którzy powstaną i wypowiedzą słowo „ŚLUBUJĘ". 

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg".  

Proszę wszystkich o powstanie. 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców". 

 

Radny Tomasz Kupczyk 

Wyczytał kolejno nazwiska radnych, którzy wypowiadali słowo „ślubuję”, przy czym wszyscy 

radni dodali zdanie: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Stwierdzam, że obecni na sesji radni złożyli ślubowanie, co oznacza, że objęli mandaty radnych. 

 

 

Ad. 3  

Szanowni Radni, porządek obrad otrzymaliście wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję.               

W związku z powyższym proszę o zgłaszanie uwag. 

 

Radny E. Starszak 

Chciałbym zaproponować wykreślenie punktu 9, który dotyczy złożenia ślubowania przez 

Burmistrza, ponieważ Państwowa Komisja Wyborcza uznała, że ślubowanie Burmistrz powinien 

złożyć na sesji, która zostanie zwołana przez nowowybranego Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Gdyby ślubowanie odbyło się na obecnej sesji byłoby nieważne. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący sesji Leszek Badura poddał pod głosowanie wniosek              

w sprawie zmiany porządku obrad. 

Wynik głosowania: (z-15, p-0, w-0). 

 

Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Stwierdzam, iż wniosek został przyjęty. Jeżeli nie ma dalszych propozycji proszę                           

o przegłosowanie porządku obrad wraz z zaproponowanymi zmianami. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 15 głosami „za”, głosów „przeciw” i głosów 

„wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony porządek obrad I sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy, w brzmieniu jak niżej: 

 

 



 3 

1. Sprawy organizacyjne. 

a) Otwarcie sesji. 

b) Quorum. 

c) Powierzenie przewodnictwa obrad najstarszemu wiekiem spośród radnych obecnych na 

sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

a) Zgłaszanie kandydatów. 

b) Powołanie komisji skrutacyjnej. 

c) Przeprowadzenie głosowania tajnego. 

d) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskie w Łobżenicy. 

5. Przyjęcie przez nowo wybranego Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy prowadzenia sesji. 

6. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

a) Zgłaszanie kandydatów. 

b) Powołanie komisji skrutacyjnej. 

c) Przeprowadzenie głosowania tajnego. 

d) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej        

w Łobżenicy. 

7. Wybór Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

8. Sprawozdanie Burmistrza o stanie Gminy. 

9. Wolne wnioski i głosy. 

10. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej           

w Łobżenicy P. Łosoś 

Chciałbym zaproponować kandydaturę na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta w osobie Pana 

Edwarda Starszaka. Pełnił najważniejsze funkcje samorządowe, był naczelnikiem naszej gminy, 

Burmistrzem Łobżenicy, Radnym Rady Miejskiej oraz Przewodniczącym Rady Miejskiej.    

Myślę, że taka droga zawodowa i społeczna predysponuje Pana Edwarda Starszaka na to 

stanowisko. 
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Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Nie ma innej kandydatury, więc pytam Pana Edwarda Starszaka czy wyraża zgodę? 

 

Radny E. Starszak 

Zdaje sobie sprawę, że po raz kolejny jestem proponowany na tak odpowiedzialne stanowisko       

w Gminie Łobżenica. Wiem, że na tej sali jest wiele osób doświadczonych, którzy mają duży 

potencjał i równie dobrze mogliby podjąć się tego zadania. Przed nami jest wiele ważnych zadań, 

inwestycji, które Gmina realizuje w oparciu o fundusze unijne. Jeśli otrzymam mandat do 

pełnienia tej roli będę starał się prowadzić Radę i godzić różne interesy. Tak, wyrażam zgodę. 

  

Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Szanowni radni. W związku z tym, że ustawa nakłada obowiązek wyboru przewodniczącego Rady, 

jego zastępców w głosowaniu tajnym, musimy powołać komisję skrutacyjną. Proponuję                 

3 osobowy skład Komisji. Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, komisja wybiera spośród 

siebie. Proszę o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radna I. Reinholz-Cynajek 

Proponuje Panią Monikę Tadych. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Proponuje Panią Iwonę Reinholz-Cynajek. 

 

Radny E. Starszak 

Proponuje Pana Wiesława Wróblewskiego. 

 

Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Czy kandydaci wyrażają zgodę na pracę w komisji? 

 

Wszyscy członkowie przed powołaniem wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący sesji Leszek Badura poddał pod głosowanie zaproponowany 

skład Komisji Skrutacyjnej. 

Wynik głosowania: (z-15, p-0, w-0). 
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Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Stwierdzam, że wybrano Komisję Skrutacyjną w następującym składzie: 

1. Tadych Monika 

2. Reinholz-Cynajek Iwona 

3. Wróblewski Wiesław 

Następnie poprosił o propozycje kandydatur na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radna I. Reinholz-Cynajek 

Zaproponowała kandydaturę Wiesława Wróblewskiego, która jednogłośnie została przyjęta. 

 

Przewodniczący sesji Leszek Badura 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o pobranie stosownych dokumentów. Następnie 

ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący sesji Leszek Badura nadmienił, że aby głos był ważny należy na 

karcie, na której umieszczone są wyrazy „TAK” lub „NIE" skreślić jeden z nich. Następnie 

poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący sesji ogłosił 10 minutową przerwę w celu 

zliczenia głosów i spisania protokółu. Po dokonaniu czynności związanych z głosowaniem 

Przewodniczący sesji Leszek Badura poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej                     

o odczytanie protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej W. Wróblewski 

Odczytał Protokół Komisji Skrutacyjnej, który stanowi integralną część uchwały Nr I/1/10             

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy, którym wybrany został Pan 

Edward Starszak. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący sesji Leszek Badura odczytał projekt uchwały           

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” i głosów 

„przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr I/1/10, w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5 

Po złożeniu gratulacji nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miejskiej Radny Leszek Badura 

przekazał Edwardowi Starszakowi dalsze prowadzenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Podziękował Radnemu seniorowi Leszkowi Badurze za sprawne przeprowadzenie obrad sesji, 

podziękował za wybór i zapewnił, że dołoży wszelkich starań, aby dobrze służyć mieszkańcom 

Gminy. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Proszę o zgłaszanie kandydatur na Zastępcę Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Radny G. Bruski 

Zgłaszam kandydaturę Roberta Biskupiaka. 

 

Radny J. Andrearczyk 

Zgłaszam kandydaturę Zdzisławy Bosak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Czy Pan Radny Robert Biskupiak zgadza się kandydować? 

 

Radny R. Biskupiak 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Czy Pani Radna Zdzisława Bosak zgadza się kandydować? 

 

Radna Z. Bosak 

Podziękowała za zgłoszenie kandydatury, następnie oznajmiła, iż z braku doświadczenia 

samorządowego rezygnuje z kandydatury na pełnienie funkcji Zastępcy Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Zaproponował, aby głosowanie na Zastępcę Przewodniczącego Rady Miejskiej przeprowadziła 

Komisja Skrutacyjna powołana do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak poddał pod głosowanie 

powyższą propozycję.  

Wynik głosowania: (z-15, p-0, w-0). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o pobranie stosownych dokumentów                   

i przeprowadzenie tajnego głosowania. Następnie ogłosił 5 minutową przerwę.  

 

Po dokonaniu czynności związanych z głosowaniem poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej W. Wróblewski 

Odczytał Protokół Komisji Skrutacyjnej, który stanowi integralną część uchwały Nr I/2/10             

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy, którym wybrany 

został Pan Robert Biskupiak. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy         

i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” i głosów 

„przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr I/2/10, w sprawie wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Realizując kolejny punkt dzisiejszego porządku sesji przystąpił do wyboru Przewodniczących 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Nadmienił, iż działają trzy stałe komisje i są to 

Komisja Finansowa, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej, Komisja Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej, Komisja Oświaty, 

Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej oraz Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej. Komisje działają w składach wieloosobowych, radny może być członkiem najwyżej 

dwóch komisji, natomiast może uczestniczyć w posiedzeniach komisji do której nie należy. 

Głosowanie w sprawie wyboru na Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miejskiej odbywa się 

w sposób jawny, uchwały zapadają większością głosów.  
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W dalszej kolejności przestąpił do wyboru Przewodniczącego Komisji Finansowej, Budżetu oraz 

Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy prosząc o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radny J. Wachowski 

Zgłaszam kandydaturę Radnego Piotra Łososia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Z braku innych propozycji zamknął listę kandydatur na Przewodniczącego Komisji Finansowej. 

Następnie zapytał Radnego Piotra Łososia czy wyraża zgodę na kandydaturę. 

 

Radny Piotr Łosoś 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie projektu 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju            

i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, 1 głosem 

„przeciw”, głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr I/3/10                 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

W dalszej kolejności przestąpił do wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łobżenicy prosząc o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radny W. Wróblewski 

Zgłaszam kandydaturę Radnego Grzegorza Bruskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Z braku innych propozycji zamknął listę kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Następnie zapytał Radnego Grzegorza Bruskiego czy wyraża zgodę na kandydaturę. 

 

Radny G. Bruski 

Odpowiedział twierdząco. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie projektu 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy    

i poddał go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 11 głosami „za”, 1 głosem 

„przeciw” oraz 3 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę Nr I/4/10 w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

W dalszej kolejności przestąpił do wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Polityki 

Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy prosząc o zgłaszanie 

kandydatów. 

 

Radny A. Mojsiewicz 

Zgłaszam kandydaturę Radnej Zdzisławy Bosak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Z braku innych propozycji zamknął listę kandydatur na Przewodniczącego Komisji Oświaty. 

Następnie zapytał Radną Zdzisławę Bosak czy wyraża zgodę na kandydaturę. 

 

Radna Z. Bosak 

Odpowiedziała twierdząco. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie projektu 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury        

i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr I/5/10                

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury               

i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

W dalszej kolejności przestąpił do wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy prosząc                   

o zgłaszanie kandydatów. 
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Radny J. Andrearczyk 

Zgłaszam kandydaturę Radnego Andrzeja Mojsiewicza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Z braku innych propozycji zamknął listę kandydatur na Przewodniczącego Komisji Komunalnej. 

Następnie zapytał Radnego Andrzeja Mojsiewicza czy wyraża zgodę na kandydaturę. 

 

Radny A. Mojsiewicz 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie projektu 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 15 głosami „za”, głosów 

„przeciw” oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr I/6/10                

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy która stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Oznajmił, iż z obowiązkiem statutowym Pan Burmistrz na pierwszej sesji nowowybranej Rady 

Miejskiej przedkłada raport o stanie Gminy, następnie poprosił Pana Burmistrza o złożenie 

informacji. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Na wstępie pogratulował wszystkim radnym uzyskanych wyników w wyborach samorządowych     

i osiągnięcia mandatu, który upoważnia radnych do działania w imieniu społeczeństwa oraz 

wybranym Przewodniczącym Komisji. 

Czas kampanii wyborczej i wyborów mamy już za sobą. Staje przed nami o wiele trudniejsze 

zadanie, jakim jest realizacja obietnic wyborczych. Zdaje sobie doskonale sprawę                           

z odpowiedzialności jaka na nas ciąży. Nasi obywatele zaufali nam, uznali, że jesteśmy godni 

pokierowania naszą „Małą Ojczyzną”, nie możemy zawieźć pokładanego w nas zaufania. Moim 

zdaniem, aby osiągnąć ten cel musimy zapomnieć o konfliktach, jakimi wstrząsana jest wielka 

polityka. Dobro naszej „Małej Ojczyzny” wymaga wspólnego wysiłku wszystkich podmiotów 
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samorządowych. Aby nasza praca była owocna musi przebiegać owocnie, bez kłótni i jałowych 

dyskusji politycznych w myśl staropolskiej maksymy „zgoda buduje, niezgoda rujnuje”. Już od 

dzisiejszego dnia powinniśmy rozpocząć ciężką pracę nad polepszeniem sytuacji naszej gminy.    

Ze swej strony pragnę zapewnić, że dołożę wszelkich starań, aby nasza współpraca układała się 

jak najlepiej. Wypełniając swój obowiązek zapisany w paragrafie 17 statutu Gminy Łobżenica 

wraz z pracownikami urzędu i jednostek został opracowany raport o stanie Gminy Łobżenica. 

 

W dalszej kolejności wraz ze Skarbnikiem Gminy Łobżenica Wiesławą Adamowską omówił 

sprawozdanie o stanie Gminy, które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica W. Adamowska 

W dalszej części wypowiedzi zaznaczyła, iż Gmina Łobżenica nie posiada żadnych zaległości       

w opłatach, żadnych zobowiązań, spłaty ustalonych rat pożyczek i kredytów przebiegają 

terminowo, gmina nie posiada zaległości  wobec Urzędu Skarbowego czy Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych. Reasumując nie ma problemu finansowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Nawiązując do wypowiedzi Pana Burmistrza stwierdził, iż raport jest bardzo obszernym 

dokumentem. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej               

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Apelował, aby w raporcie o stanie gminy podana była sytuacja związana z przygotowaniem do 

akcji zima. W dalszej kolejności poruszył problem nagłego ataku zimy, zaznaczając, że nie można 

było przeprowadzić lekcji w szkołach, bardzo dużo pracowników nie dojechało do pracy oraz, że 

zostały pozamykane placówki działalności gospodarczej. 

Prosił Burmistrza o przekazanie informacji jak jest przygotowany, żeby taka sytuacja jak dzisiaj 

się nie powtórzyła. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Oznajmił, iż przygotowany został plan zimowego utrzymania dróg na lata 2010/2011, który 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu oraz porozumienie zawarte pomiędzy gminą      

a Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy. Dokument stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu. 

Poinformował, iż przedstawione porozumienie traci ważność się z dniem 31 grudnia 2010 roku, 

gdyż kończy się działalność ZGKiM w Łobżenicy. Na mocy ustawy gmina mogła przekazywać 
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zlecenia swojemu zakładowi, natomiast z dniem 1 stycznia 2011 roku będzie to niemożliwe, 

ponieważ gminę obowiązują zamówienia publiczne, muszą być złożone oferty i możliwe jest, że 

wygra podmiot, który złoży tańsze oferty. 

Zaznaczył, iż dzisiaj sparaliżowany był cały kraj, autobusy nie wyjechały w trasę a w większych 

miastach został odwołany transport. Zapewnił również, iż wykorzystując nabyte doświadczenie 

gmina poradzi sobie z atakiem zimy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Podziękował Burmistrzowi za złożenie raportu o stanie Gminy Łobżenica. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos? 

 

Radna I. Reinholz-Cynajek 

W związku z nadchodzącymi świętami zwróciła uwagę na fakt braku miejsc parkingowych           

w Łobżenicy. Apelowała, aby policja w niedziele patrolowała miasto i nie dopuściła do jego 

zakorkowania. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej               

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Oznajmił, iż jedno z najbliższych posiedzeń Komisji Komunalnej poświęcone będzie sprawom 

związanym z rozwiązaniem problemu przedstawionego przez Radną Iwonę Reinholz-Cynajek.     

W dalszej części wypowiedzi apelował, aby wstrzymać przetarg o wydzierżawienie na okres 

trzech lat budynku po Gminnym Centrum Kultury zlokalizowanym w Parku Miejskim.  

Ponadto apelował, aby Rada Miejska współdecydowała o wielu sprawach oraz o czas na zmiany, 

które oparte byłyby o pełną konsultację społeczną, o wysłuchane opinie mieszkańców a nie z góry 

narzucone normy. 

 

 

Radny A. Kapeja 

Apelował o naprawę barierki przy drodze 242. 
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Sołtys Luchowa I. Pufal 

Oznajmił, iż przed dwoma tygodniami Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej odwodnił 

drogę między Panem Kasprowiczem a Panem Walentynem, na której podczas opadów zbierała się 

woda. Niestety przyniosło to skutek odwroty od zamierzonego, gdyż droga ta jest w tym 

momencie nieprzejezdna.  

 

Burmistrz Łobżenicy 

Nawiązując do wypowiedzi radnego Andrzeja Mojsiewicza odpowiedział, że gmina nie jest          

w stanie ogrzać i utrzymać budynku po Gminnym Centrum Kultury zlokalizowanym w Parku 

Miejskim. Zaznaczył, że jeśli będzie inna alternatywa, która zapewni bezkosztowe 

zagospodarowanie  tego budynku nie widzi przeszkód, żeby to wykonać. 

Poruszając temat zepsutej barierki przy drodze 242 oznajmił, iż jutro pracownik urzędu zgłosi ten 

problem do Złotowa do zarządu Rejonu Dróg Wojewódzkich. 

Odnosząc się do wniosku Sołtysa Luchowa I. Pufala wyraził zdziwienie, ponieważ Sołtys był przy 

ustaleniach w jaki sposób rozwiązać problem odwodnienia drogi i przystał na nie.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Odniósł się do wniosku radnego Andrzeja Mojsiewicza mówiąc, iż nie zna szczegółów 

dotyczących ogłoszonego przetargu na wydzierżawienie budynku po GCK w Parku Miejskim.  

Rada nie ma kompetencji, żeby podjąć uchwały w sprawie wstrzymania przetargu, ponieważ to 

Burmistrz gospodaruje mieniem komunalnym. 

Zaproponował, aby w ramach toczącego się postępowania przetargowego na dzierżawę Burmistrz 

wstrzymał się z podpisaniem umowy do czasu wypracowania i przedstawienia propozycji przez 

komisje. 

Zapytał Kierownika Posterunku Policji w Łobżenicy Janusza Kowalskiego czy chciałby zabrać 

głos. 

 

 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy J. Kowalski 

Zwrócił uwagę na fakt, iż zawsze jest problem z miejscami parkingowymi, zwłaszcza teraz gdy 

jest zima. Nie jest problemem karać ludzi za złe parkowanie, ale to nie jest rozwiązanie. Zgodził 

się z Przewodniczącym Komisji Komunalnej, aby na posiedzeniu komisji wypracować wspólny 

konsensus.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej E. Starszak 

Zaproponował zwołanie w dniu dzisiejszym drugiej sesji, na której nastąpi ślubowanie Burmistrza. 

Nawiązując do art.24h o samorządzie gminnym poinformował o konieczności złożenia przez 

radnych oświadczenia majątkowego w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania.  

 

 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy        

E. Starszak zamknął obrady I sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Protokółowała:                                                     Przewodniczył: 

(-) Magdalena Wozińska                     (-) Edward Starszak 

 

 

   

 

 


